
 تنها چند روز تا آغاز رقابت هاي ليگ بيست 
و سوم زمان باقي است، اما سالي كه نكوست 
از بهارش پيداس�ت، چراكه نه فقط مشكلات 
همچنان به قوت خود باقيس�ت، بلكه قوانين 
جديد نيز ابهامات تازه اي را ايجاد كرده است. 
درست در ش��رايطي كه انتظار مي رود سازمان 
لي��گ و فدراس��يون فوتب��ال در راس��تاي حل 
مش��كلات براي آغ��از رقابت ه��اي جديد ليگ 
برتر گام بردارند، وضع قوانين خلق الس��اعه بار 
ديگر س��ازمان ليگ را پرچمدار بحران و حاشيه 
كرده است. قوانيني كه نه فقط نمي تواند باري از 
مشكلات فوتبال بردارد كه ابهامات بسياري را هم 

به دنبال داشته است!
  پنجره بسته 9 باشگاه

رقابت در فصل مكاره نق��ل و انتقالات در حالي 
همچنان به قوت خود باقيست كه پنجره نقل و 
انتقالات 9 باشگاه بسته است و اين بدان معناست 
كه آنها در كميته وضعيت پرون��ده باز دارند و تا 
زماني كه اين تيم ها مش��كلات خود را با كميته 
وضعيت حل و فصل نكنن��د، نمي توانند قرارداد 
بازيكنان جديدش��ان را به ثبت برس��انند و اين 
يعني باشگاه هاي اس��تقلال، پرسپوليس، مس 
رفسنجان، ذوب آهن، آلومينيوم اراك، استقلال 
خوزستان، ش��مس آذر قزوين، هوادار و تراكتور 
كه همچنان با پنجره بس��ته روبه رو هس��تند تا 
زماني كه نتوانند بدهي هاي خود را تسويه كنند 
و با كميته وضعيت به توافق برسند، نمي توانند 

قرارداد بازيكنان جديد خود را ثبت كنند. البته 
اين باش��گاه ها تا هشتم ش��هريور ماه براي ثبت 
قرارداد بازيكنان جديد خ��ود فرصت دارند، اما 
از آنجايي كه رقابت هاي ليگ برتر از پنج ش��نبه 
هفته ج��اري آغاز مي ش��ود، تيم ه��اي نامبرده 
نمي توانن��د از نف��رات جديدي كه ب��راي فصل 
پيش رو جذب كرده اند استفاده كنند، مگر آنكه 
تا قبل از آغاز ليگ موفق به حل مشكلات خود با 

كميته وضعيت شوند. 
در واقع تنها تيم هاي سپاهان، گل گهر، نساجي، 
ملوان، نفت آبادان، فولاد و پيكان مشكلي براي 
ثبت قرارداد بازيكنانش��ان ندارن��د و مي توانند 
از نفراتي كه به تازگي ج��ذب كرده اند در ليگ 
پيش رو اس��تفاده كنند، مگر آنكه طي چند روز 
آينده ديگر تيم ها نيز بتوانند مش��كلات خود را 
با كميته وضعيت كه عمدتاً نيز مالي است حل و 
فصل كنند تا مشكلي براي ثبت قرارداد بازيكنان 

جديد و استفاده از آنها نداشته باشند. 
   پرچمدار حاشيه

اين اما تنها مس��ئله مبهم اي��ن روزهاي فوتبال 
ايران در آستانه ليگ برتر نيست و تصميم جديد 
س��ازمان ليگ م��ورد پرابهام ديگري اس��ت كه 
مي تواند حاشيه هاي پرتعداد زيادي را به دنبال 
داشته باشد. جديدترين حاشيه فوتبال به نامه اي 
برمي گردد كه س��ازمان ليگ در خصوص روند 
جذب بازيكن آزاد به باش��گاه هاي ليگ برتري 
ارس��ال كرده اس��ت! نامه اي كه گفته مي شود 

مصوبه هيئت رئيسه فدراس��يون را ندارد كه در 
اين صورت نمي تواند قانوني باشد، اما جدا از آنكه 
چرا سازمان ليگ به عنوان متولي اجراي قانون 
خود بايد مرتكب بي قانوني شود، متن نامه ارسال 
شده به باشگاه ها نيز ابهامات و سؤالات بسياري 

را به دنبال دارد!
در متن ارس��الي به باش��گاه ها توس��ط سازمان 
ليگ آمده اس��ت: »بازيكناني كه در پايان نقل  و 
 انتقالات جذب باشگاهي نشده اند، مجاز به عقد 
قرارداد با باشگاه هاي متقاضي به عنوان سهميه 
آزاد فيفا هستند، مشروط بر اينكه باشگاه  مذكور 
در فهرست اسامي خود داراي ظرفيت مجاز براي 
جذب باشد.« اما جالب ترين قسمت تصميم تازه 
سازمان ليگ اين است كه اينگونه بازيكنان خارج 
از پنجره نقل  و  انتقالاتي مش��مول سهميه ليگ 
برتري نمي ش��وند.« قانون فوق اما ش��امل حال 
بازيكنان ايراني ش��اغل در ليگ ه��اي خارجي 
نيست و اين بازيكنان در صورتي كه حتي پس از 
پنجره  نقل  و  انتقالات��ي نيز به تيم داخلي ملحق 
شوند به عنوان سهميه بازيكن خارجي محسوب 

خواهند شد. 
   بي قانوني مجري قانون!

جديدترين قانون سازمان ليگ درست در فاصله 
چند روز مانده به آغاز ليگ بيس��ت و س��وم به 
باشگاه ها ارسال شده اس��ت. قانوني كه نه فقط 
مشخص نيس��ت بر چه اساس��ي وضع شده كه 
معلوم نيس��ت چرا بدون دريافت مصوبه هيئت 

رئيسه فدراسيون فوتبال به باشگاه ها ابلاغ شده 
است، در حالي كه طبق اساسنامه مرجع تفسير و 
رفع ابهام درباره قوانين، هيئت رئيسه فدراسيون 
فوتبال چنين مواردي بايد حتماً در هيئت رئيسه 
مطرح و مصوب شود، اما اين موضوع تا به امروز 
حتي در هيئت مديره مطرح هم نش��ده كه اين 

خود جاي بسی سؤال و تعجب دارد.  
مبهم ترين مسئله اما اين اس��ت كه آيا قوانيني 
كه براي فصل جديد رقابت هاي ليگ برتر وضع 
شده در نهايت به اجرا درخواهد آمد يا در واپسين 
لحظات با مماشات فدراس��يون و سازمان ليگ 
نادي��ده گرفته مي ش��ود. در واق��ع مارگزيده از 
ريسمان سياه و س��فيد هم مي ترس��د، چراكه 
تاكنون بارها و بارها س��ازمان ليگ مدعي عدم 
عقد قرارداد بازيكنان باشگاه هاي بدهكار شده، 
اما در آغاز ليگ هاي گذش��ته هرگز اين مسئله 
مشكلي براي هيچ باشگاهي ايجاد نكرد و تيم ها 
با وجود بدهي هاي هنگفتي كه داشتند، نه فقط 
موفق به ثبت قرارداد بازيكنان خود شدند، بلكه 
 آي دي كارت هاي آنها را نيز گرفتند و بدون هيچ 
مشكلي از نفرات جديد در تركيب خود نيز بهره 
بردند. تجربه اي كه خود باع��ث بي اعتمادي در 
خصوص اجراي درست قوانين وضع شده توسط 
س��ازمان ليگ و فدراس��يون فوتبال مي ش��ود، 
خصوصاً امس��ال كه قوانين وضع ش��ده خود به 
اندازه كافي ابهام برانگيز است و سؤالات بي پاسخ 

بسياري را به دنبال داشته است.

س��رمربي تيم ملي واترپلو از برگزاري اردوي مش��ترك ب��ا تيم دوم 
صربستان ابراز رضايت كرد. با هماهنگي دژان ميلاكوويچ، مديرفني 
صربستاني تيم ملي، ملي پوشان واترپلوی ايران اين فرصت را داشتند تا اين اردوي مشترك را در تهران 

تجربه كنند. شاگردان مهدي پنام تاش، بازي هاي آسيايي هانگژو را در 
پيش دارند. سرمربي تيم ملي در گفت وگو با مهر از برگزاري اردوي 

يك هفته اي در صربس��تان خبر داد: »در قالب جلسات تمريني 
صبح و عصر روي مس��ائل تكنيكي و تاكتيك��ي خيلي زياد كار 
كردي��م. برنامه هايي ب��راي حمله و دفاع داش��تيم كه طي اين 

تمرينات اجرا كرديم. تمرين مشترك با بازيكنان صربستاني به 
روند پيشرفت بازيكنانمان كمك كرد. مسئله مهم تر اين 

بود كه نگاهمان به نقاط ضعف تيم بزرگ تر و شفاف تر 
شد، حتي براي پوشش اين ضعف ها برنامه هايي در 
نظر گرفته ايم كه بعضاً باعث بهتر ش��دن اوضاع 
شد، اما در برخي موارد بايد فكر جدي تري داشته 
باشيم. خوش��بختانه يك برنامه اردويي ديگر با 
صرب ها داريم كه به ميزباني آنها برگزار مي شود. 
هر چقدر اين اردوها و ديدارها بيش��تر باش��د، 
كمك بيشتري به تيم مي كند. واقعيت اين است 
كه كرونا و تعطيلي دو ساله استخرها واقعاً به روند 

پيشرفت تيم ملي آسيب زد. الان هم به اميد بهترين 
نتيجه پيگير برنامه هاي تمريني هستيم.«

اعزام 9 دووميداني كار ايراني در هانگژو

نگاهمان به ضعف ها شفاف تر شد

سهميه هاي دووميداني ايران در بازي هاي آسيايي به 9 سهميه افزايش        خبر
يافت. دووميداني يكي از رشته هاي پرمدال بازي هاي آسيايي و المپيك 
است، اما در ايران س��رمايه گذاري زيادي روي آن نمي شود و مسئولان هم به چيزي جز مدال آوری فكر 
نمي كنند. درحالي كه تا پيش از اين س��تاد عالي بازي هاي آسيايي فقط هش��ت سهميه به دووميداني 
اختصاص داده بود، اما با اضافه شدن يك سهميه ديگر، دووميداني ايران در هانگژو با 9 ملي پوش حضور 
خواهد داشت. از اين تعداد قرار است شش مرد و سه زن دووميداني كار در اين بازي ها شركت كنند. اعزام 
كيفي و تفكر كيفي گرايي باعث شده تعداد نفرات اعزامي به اين دوره از بازي هاي آسيايي به حداقل برسد 
و اين مسئله اعتراض بسياري از ورزشكاران و رشته ها را در پي داش��ته است. مسئولان وزارت ورزش و 

كميته  ملي المپيك كسب حداكثر مدال را هدف اصلي اعزام كاروان ايران به هانگژو عنوان كرده اند.

آغاز تغييرات بزرگ در بسكتبال ايران
تمرينات تيم ملي بس��كتبال 
ام��روز از س��ر گرفته مي ش��ود. 
بسكتباليس��ت هاي ايران دو رويداد 
مه��م جام  جهان��ي 2023 و بازي ه��اي 
آس��يايي را در پيش دارند. تمرين��ات تيم ملي 
از اواخر خردادم��اه زير نظر ه��اكان دمير آغاز 
ش��د و اين مربي اهل تركيه ت��لاش مي كند تا 
ش��اگردانش ب��ا بالاتري��ن س��طح آمادگي به 
مصاف حريف��ان جهاني و آس��يايي خود بروند. 
برگ��زاري دو اردوي تداركاتي در تركيه و لبنان 
از جمله برنامه ريزي هاي سرمربي تيم ملي بود؛ 
ملي پوش��ان دو بازي دوس��تانه با لبنان برگزار 
كردند و در هر دو ديدار نيز شكس��ت خوردند. 
بااين حال باخت به لبنان باعث نشده سرمربي و 
بازيكنانش نسبت به آينده نااميد شوند. هاكان 
دمير در گفت وگو با ايسنا روند آماده سازي تيم 
ايران را مطلوب خواند: »خوش��بختانه تيم ملي 
در اي��ن دوره دو ماهه كه من حضور داش��ته ام 

برنامه تمريني بس��يار خوبي داشت و همچنان 
نيز اين روند خوب در مسير پيش رو ادامه دارد. 
در آغاز دوره اي از تغييرات ب��زرگ در تيم ملي 
ايران هستيم كه بايد به مرور زمان اتفاق بيفتد. 

همه اين تغييرات در حال حاضر فرايندي است 
كه ما بايد ب��ه موازات مقدمات مس��ابقات جام 
جهاني 2023 و بازي هاي آسيايي 2023 هانگژو 
انج��ام دهيم.« همانط��ور كه انتظ��ار مي رفت 

س��رمربي خارجي تأكيد زي��ادي روي برطرف 
كردن ضعف ه��اي دفاعي و حمل��ه بازيكنانش 
دارد. دمير در اين خصوص گفت: »در تيم ملي 
ايران يك مطالبه ملي براي جوان سازي و تغيير 
نسل داريم. اين يك مطالبه يا هدف كوتاه مدت 
نيست و به زمان بيشتري نياز داريم تا به هدف 
نهايي كه جوانگرايي و تغيير نسل است، برسيم. 
در واقع ما تازه در ابتداي اين مس��ير هستيم. با 
انجام مسابقات بيشتر در كنار هم با شايستگي از 
شرايط فعلي عبور خواهيم كرد و از هيچ تلاشي 
كوتاهي نمي كنيم. اولين و مهم ترين برنامه ما در 
تيم ملي اين است كه بازيكنان نسبت به سال ها 
و فصول قبل، فيزيكي  و پرفشارتر بازي كنند، در 
دفاع سرسخت تر باشند و در حمله هم با سرعت 
بيش��تري توپ را ميان يكديگر تقس��يم كنند. 
خوشبختانه با آناليزهايي كه انجام داده ايم براي 
درك اين سبك بازي هر روز به سمت بهتر شدن 

پيش مي رويم كه بسيار اميدوار كننده است.«

 هاكان دمير

از روند تمريني 

ش راضي است
شاگردان

      بازتاب

      چهره

| روزنام��ه جوان |  ش��ماره 88498432136814سرويس ورزشي يک ش��نبه 8 م��رداد 1402 | 12 مح��رم 1445|

شيوا نوروزي

شيوا نوروزي

از هو شدن مگواير تا رضايت تن هاگ

گلزني  چالش بزرگ يونايتد
من يونايتد براي آمادگي پيش فصل راهي ايالات متحده شده تا با انجام 
ديدارهاي دوس��تانه مهياي ليگ  جزيره ش��ود. شياطين سرخ فصلي 
پرفراز و نشيب را پشت سر گذاشته اند و هواداران اين تيم منتظرند تا 
هرچه سريع تر اوج گيري تيم  محبوبشان را ببينند. بااين حال موفقيت 

در جزيره به اين سادگي ها نيست. 
تيم اول منچستر در هوستون امريكا يك بازي تداركاتي مقابل رئال مادريد 
برگزار كرد و 2 بر صفر شكست خورد! اولين باخت قرمزها در شرايطي رقم 
خورد كه هر دو گل كهكشاني ها را دو بازيكن تازه وارد )بلينگام و خوسلو( به 
ثمر رساندند، اما در عوض شاگردان اريك تن هاگ توانايي باز كردن دروازه 
حريف را نداش��تند. اگرچه يونايتد براي برطرف كردن ضعف ها و تقويت 
نقاط قوت راهي تور تابستاني ش��ده، ولي همين باخت هم انتقادهايي را 
در پي داشته است. همانند فصل پيش، منچستر از نداشتن گلزن قهار و 
بازيكن تمام كننده رنج مي برد. ضعف خط حمله و دفاع شايد كمي كمتر 
شده باش��د. منتها با اين روند باز هم فصلي س��خت پيش روي منچستر 
خواهد بود. تن هاگ، سرمربي تيم اگرچه معتقد است عملكرد باشگاه در 
نقل وانتقالات تابستاني خوب بوده، اما نياز منچستر براي جذب يك گلزن 
را رد نمي كند: »قطعاً به يك مهاجم گلزن ني��از داريم. تيم بايد در پرس 
كردن و در استفاده از موقعيت ها بهتر كار كند. به بازيكناني نياز داريم كه در 
تك به تك ها و دوئل هاي نفر به نفر مهارت بيشتري داشته باشند. برابر تيم 
بسيار خوبي مثل رئال با بازيكنان بزرگي كه دارد، نمايش بدي نداشتيم و 
توانستيم شانس هاي گلزني نيز خلق كنيم. شايد چهار بخت گلزني داشتيم 
كه استفاده نكرديم. تيم بايد مقابل دروازه جسورتر كار كند. معتقدم تيم 
در مسير درستي قرار دارد. سال قبل بازيكناني كه مدنظر داشتيم با ترديد 
به پروژه ما نگاه مي كردند و بعضاً پاس��خ رد مي دادند، ولي امسال شرايط 
متفاوت شده و بازيكناني كه مي خواهيم، همگي مشتاق پيوستن به يونايتد 
هستند، چون در پروژه ما جاه طلبي مي بينند و به ما ايمان بيشتري دارند.«  
طبق برنامه من يونايتد بامداد فردا به مص��اف دورتموند مي رود. علاوه  بر 
مباحث فني، تن هاگ بايد راهكاري براي استفاده از هري مگواير در زمين 
پيدا كند. مدافع انگليسي فصل گذشته نتوانست نظر سرمربي را جلب كند 
و تنها در 16 مسابقه فرصت بازي پيدا كرد. مگواير، كاپيتان منچستر بود 
اما به دستور تن هاگ بازوبند به برونو فرناندز رسيده است! كاپيتان سابق 
شرايط بدي در اردوگاه قرمزها دارد. او در بازي دوستانه با رئال نيمه دوم به 
زمين آمد، اما در همان دقايق اندك نيز هواداران مگواير را هو كردند و اين 
رفتار با هر توپي كه به اين بازيكن مي رسيد، ادامه داشت. از نظر تن هاگ، 
واران، مارتينز و ليندلوف شايستگي بيشتري براي حضور در زمين نسبت 
به هري مگواير دارند، ولي در هر صورت اين چالش در ادامه راه كل تيم را 

تحت تأثير قرار خواهد داد.

پشت كردن به فيرپلي مالي كار دست يوونتوس داد

 محروميت از اروپا
جزاي قانون گريزي

تيره روزي ه��اي بانوي پير همچن��ان ادامه دارد و اين تي��م حضور در ليگ 
كنفرانس اروپا را نيز از دست داده است. تخلفات مالي يوونتوس گسترده تر 
از اينهاس��ت كه يوفا بي خيال آنها ش��ود. فصل پيش كميته كنترل مالي 
باش��گاه هاي يوفا )CFCB( پرونده مالي چند سال راه راه پوشان را بررسي 
كرد و بسياري از تخلفات ش��ان محرز شد. سران باش��گاه طي چند فصل 
سود مالي اين باشگاه را به صورت شفاف به يوفا اعلام نكردند و اين مسئله 
نقض چارچ��وب قوانين اتحاديه فوتبال اروپا محس��وب مي ش��ود. همين 
مسئله سبب شد يوفا، يووه را به كسر 10 امتياز محكوم كند. با اجراي اين 
حكم، راه راه پوشان به  رغم اينكه مي توانس��تند سهميه ليگ  قهرمانان را به 
دست بياورند، سقوطي چند پله اي را در جدول سري  آ تجربه كردند و تنها 
توانستند سهميه ليگ كنفرانس قاره  س��بز را بگيرند. بااين حال شاگردان 
آلگري دوباره با حكمي جديد مواجه ش��ده اند؛ ح��ذف از ليگ كنفرانس و 
جريمه 10 ميليون يورويي! اين جريمه مشروط است و در صورت عدم اجراي 
درخواست هاي يوفا به 20 ميليون يورو افزايش خواهد يافت. در بيانيه يوفا 
تأكيد شده است: »كميته كنترل مالي باشگاه هاي يوفا به اين نتيجه رسيد 
كه يوونتوس چارچوب قانوني يوفا و توافقنامه امضا شده در آگوست 2022 
را نقض كرده است. در نتيجه، CFCB تصميم گرفت يوونتوس از مسابقات 
باش��گاهي يوفا در فصل24 – 2023 حذف و جريمه 20 ميليون يورويي 
پرداخت شود. از اين مبلغ، 10 ميليون يورو مشروط است و تنها در صورتي 
اجرا مي شود كه صورت هاي مالي سالانه باشگاه براي سال هاي مالي 2023، 
2024 و 2025 با الزامات حسابداري تعريف شده مقررات مجوز باشگاه ها و 
پايداري مالي يوفا مطابقت نداشته باشد.« عدم اجراي قوانين فيرپلي مالي 
دليل اصلي تصميمات انضباطي عليه يوونتوس بوده و در سال هاي گذشته 
مديران اين باشگاه بارها و بارها مرتكب تخلفات مالي شده اند. به اين ترتيب 
در فصل آتي بيانكونري در هيچ رويداد اروپايي حضور نخواهد داشت. قطعاً 
آلگري از شرايط موجود راضي نيست، اما عجيب اينجاست كه باشگاه هيچ 
اعتراضي به رأي صادر ش��ده ندارد. يوونتوس بيانيه اي داده و جيانلو فررو، 
رئيس اين باشگاه روي اين مسئله تأكيد كرده است:  »ما از تصميم هيئت 
كنترل مالي يوفا متأسفيم. با تفسيري كه از دفاع ما ارائه شده است، موافق 
نيس��تيم و قاطعانه بر سر مش��روعيت اقدام خود و اعتبار استدلال هايمان 
ايس��تاده ايم. هرچند تصميم گرفته ايم كه به اين تصميم اعتراض نكنيم. 
اين تصميم مطابق با تصميمي است كه ماه مي  گذشته)كسر امتياز( اتخاذ 
شد. مانند آن مورد ترجيح مي دهيم به دوران ابهام در اين مورد پايان دهيم 
و به ذي نفعان داخلي و خارجي مان درباره حض��ور در رقابت هاي اروپايي 
آينده اطمينان بدهيم.« يوفا روي مس��ائل مالي حساسيت ويژه اي دارد و 
با كوچك ترين ابهامي برخورد مي كند، به خاطر بي تفاوتي به فيرپلي مالي، 
وجهه يوونتوس در يك دهه اخير خدشه دار شده و پرونده هاي زيادي عليه 

اين تيم در يوفا تشكيل شده است.

فريدون حسن

 پاداش ورزشكار و مربي 
در جيب رئيس!

اعطاي پاداش به رؤساي فدراسيون ها، آن هم پاي سكوي مدال آوري 
ورزشكاران در بازي هاي آسيايي از آن دست تصميم هاي شائبه برانگيز 
ستاد اين بازی هاس��ت كه هفته قبل بعد از جلسه آنها از زبان دبيركل 

كميته ملي المپيك مطرح شد. 
سكوت مقابل اعلام چنين تصميمي هرچند از سر رضايت اهالي ورزش 
و رسانه نبود، اما گويا باعث شده حالا مس��ئولان كميته ملي المپيك 
يك گام به جلو هم بردارند و حسابي براي رؤساي فدراسيون ها خاصه 
خرجي كنند. حرف هاي تازه مناف هاشمي در خصوص اهدای پاداش 
به رؤساي فدراسيون ها در پاي سكو حالا ديگر اعتراض رسمي همه را 

در پي داشته است. 
دبيركل كميته ملي المپيك در آخرين اظهارنظر خود عنوان كرده است: 
»در بحث تيمي رئيس فدراسيون و مربي مشمول پاداش بالاترين مدال 
مي شوند، اما براي ورزشكاران همانند گذشته 50درصد پاداش محاسبه 
مي شود، چون در مورد يك تيم 15 نفره طبيعي است كه مقدور نباشد 
به همه 15 هزار دلار بدهيم. بنابراين همان 50 درصد محاسبه مي شود، 

اما براي رئيس فدراسيون و مربي اين موضوع لحاظ مي شود.«
يعني رئيس فدراس��يون 15 هزار دلار را همان پاي سكو مي گيرد، اما 
ورزشكاري كه تلاش كرده، عرق ريخته و موفق شده بايد نيمي از آن را 
دريافت كند. سؤال اصلي اينجاست كه چنين تصميمي چطور به ذهن 
مسئولان كميته ملي المپيك خطور كرده است؟ سؤالي كه پاسخ آن را 
بايد در فدراسيون فوتبال جست وجو كرد، جايي كه تمامي مسئولان تيم 
ملي و فدراسيون فوتبال براي خودشان رديف پاداش تعريف كرده اند و با 
هر اتفاقي پاداش هاي آنچناني مي گيرند! اتخاذ چنين تصميمي از سوي 
مسئولان كميته ملي المپيك بدون ترديد همسو شدن با فدراسيون 
بيت المال خور و سيري ناپذير فوتبال است. تصميمي كه تبعات آن حتماً 

در عملكرد ورزشكاران مدال آور ايران تأثيرگذار خواهد بود. 
در اين خصوص بايد توجه داش��ت كه حساب س��رمربي و مربيان 
و كادر فني تيم ها از رؤس��اي فدراس��يون ها جداس��ت. هرچند كه 
كميته ملي المپيك در اتخاذ اين تصميم ظاهراً تنها نگاه مديريتي 
داشته و مربيان تيم ها را جا انداخته و هيچ نامي از آنها نبرده و تنها 
به سرمربيان اش��اره كرده اس��ت. با اين وجود باز هم حساب آنها از 
رؤساي فدراسيون ها جداست. س��رمربي و كادر فني تيم ها همراه 
ورزشكاران تلاش مي كنند و زحمت مي كش��ند و بايد مطابق آنها 
پاداش بگيرند، اما گويا تلاش آنها به ويژه ت��لاش و زحمات مربيان 
و كادر فني در نگاه كميته ملي المپيك به هيچ انگاش��ته شده و در 
عوض كت وشلوارپوش هاي پشت ميزنشين فدراسيون ها در اولويت 

دريافت پاداش هاي آنچناني قرار گرفته اند! 
رئيس هر فدراسيونی وظيفه دارد براي رشد و تعالي فدراسيون تحت 
امرش تلاش كند و اگر رشته تحت رياستش موفق شود تازه وظيفه اش 
را به درستي انجام داده است. وظيفه اي كه همه خوب مي دانيم رؤساي 
فدراس��يون ها براي انجام حتي نادرس��ت آن از چه مزايا و رانت هايي 
برخوردارند، پس بدون ترديد اعطاي بالاترين پاداش به آنها پاي سكو 
تضييع حق علني و يك اجحاف روشن در حق ورزش و ورزشكاران است 

كه بايد جلوي آن گرفته شود. 

چهارمين اردوي آمادگي تيم ملي هندبال بزرگس��الان مردان 
ايران از 9 تا 13 مرداد در تهران برگزار مي ش��ود. كادر فني تيم 
ملي هندبال مردان، 19 بازيكن را به اين اردو دعوت كرده است. 
محمد سياوش��ي، علي رحيمي كازروني، اميدرضا سرپوش��ي، 
مجتبي حيدرپ��ور، محمدرضا كاظمي، علي شايس��ته، مهران 
رهنما، ش��هاب ص��ادق زاده، افش��ين صادق��ي، محمدمهدي 
بهنام نيا، امين فرهادي، حسين جهاني، ميلاد قلندري، يونس 
آثاري، علي شيراني، ياسين كبيريان جو، كيارش طاهري، علي 
كوهزاد و اميرعباس سلطاني، 19 بازيكني هستند كه از سوي 
وسلين وويوويج، سرمربي تيم ملي به اين اردو دعوت شده اند. 
تيم ملي هندبال كش��ورمان در بازي هاي آس��ياي هانگژو در 
گروه D اين رقابت ها با عربستان س��عودي، مغولستان و ژاپن 

همگروه است.

دوشنبه آغاز اردوي چهارم هندبال

سال خوب فوتبال از بهارش پيداست!

از 
تصميمات 

پرابهام سازمان ليگ 
تا وضعيت نامشخص 

باشگاه ها

دنيا  حيدري
  گزارش

 اس�تقلال اين روزها ح�ال و روز خوب�ي ندارد و 
حاش�يه ها تقريباً ام�ان بازيكن�ان و كادر فني را 
بريده است. بازيكنان اين تيم به هر دري مي زنند 
تا مشكلاتش�ان را به گوش مس�ئولان برسانند. 
در  اين ميان سيدحس�ين حس�يني، س�نگربان 
و كاپيتان اس�تقلال ام�ا بهترين فرص�ت را پيدا 
ك�رد و توانس�ت در گفت و گويي بس�يار كوتاه با 
س�يدابراهيم رئيس�ي، رئيس جمهور مش�كلات 
باشگاه استقلال را با او در ميان بگذارد. حسيني 
كه هم�راه برخي دوس�تان در ش�ب تاس�وعاي 
حس�يني به هيئت ريحانه الحس�ين رفت�ه بود و 
قصد داشت در پايان مراس�م با مجيد بني فاطمه 
ديدار كن�د، ناگهان با رئيس جمهور روبه رو ش�د. 
كاپيتان استقلال ثانيه هايي در اين ملاقات اتفاقي 
با رئيس جمهور به گفت وگو پرداخت و از مشكلات 
استقلال حرف زد و از ابراهيم رئيسی خواست كه 
فكري به حال مش�كلات مالي باش�گاه آبي پوش 
پايتخت كند. رئيس جمهور صحبت هاي كاپيتان 
اس�تقلال را درباره شرايط اين باش�گاه شنيده و 
حتي به حسيني گفت كه شرايط را بررسي و براي 

حل مشكلات تلاش خواهد كرد.

 شكايت از وضعيت استقلال
به رئيس جمهور در هيئت

قاب


